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Nadace Gatesových spolufinancovala výzkumy, které
upravovaly ptačí virus

infovojna.bz/article/nadace-gatesovych-spolufinancovala-vyzkumy-ktere-upravovaly-ptaci-virus

Americký kardiolog dr. Peter McCullough začátkem června upozornil na
výzkum virologa Yoshihiru Kawaoky z americké Univerzity v Madisonu
z roku 2009, který upravoval typ chřipky H5N1 tak, aby „přednostně
rozpoznával lidské receptory a účinně se přenášel u savců.“ Podle
McCullougha tým kolem Kawaoky pak v dalším výzkumu v roce 2012
dosáhl toho, aby se H5N1 stal u fretek přenosný vzduchem. Oba tyto
výzkumy byly podpořeny Nadací Billa a Mellindy Gatesových.
V souvislosti s rychlým šířením ptačí chřipky (H5N1) u drůbeže a jiných
živočišných druhů, včetně krav ve Spojených státech, někteří experti
a politici varují před nebezpečím laboratorního výzkumu, který rozšiřuje
funkci virů a patogenů (gain-of-function).

Existují totiž obavy, aby podobné výzkumy ptačí chřipky nevedly
k nákaze člověka. Podle amerického Centra pro kontrolu a prevenci
nemocí (CDC) byli typem H5N1 doposud infikováni tři lidé.

Dr. Robert Redfield, bývalý ředitel CDC v rozhovoru pro americkou
stanici NewsNation z konce května řekl, že je velmi obtížné, aby zvířecí
virus překonal druhovou bariéru a nakazil člověka.

Virus by musel absolvovat několik přirozených mutací. Nicméně
varoval, že „v laboratoři by se zvířecí virus mohl udělat vysoce
infekčním během několika měsíců.“

„Nemyslím si, že by se tento výzkum měl provádět. Je to skutečná
hrozba. Skutečná biologická hrozba. Univerzitní laboratoře
provádějí biologické experimenty, při nichž záměrně modifikují

https://www.infovojna.bz/article/nadace-gatesovych-spolufinancovala-vyzkumy-ktere-upravovaly-ptaci-virus
https://www.aphis.usda.gov/livestock-poultry-disease/avian/avian-influenza/hpai-detections/hpai-confirmed-cases-livestock
https://cs.wikipedia.org/wiki/V%C3%BDzkum_zisku_funkce
https://www.cdc.gov/bird-flu/situation-summary/index.html
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viry. A myslím si, že ptačí chřipka bude podle mého názoru
příčinou velké pandemie – když v laboratořích ‚učí‘ tyto viry, jak
být pro člověka infekčnější,“ řekl Redfield.

Gates finančně podpořil projekty upravující virus ptačí chřipky

Americký kardiolog dr. Peter McCullough začátkem června na Twitteru
upozornil na výzkum virologa Yoshihiru Kawaoky z americké Univerzity
v Madisonu z roku 2009, který upravoval typ chřipky H5N1 tak, aby
„přednostně rozpoznával lidské receptory a účinně se přenášel
u savců.“

Podle McCullougha tým kolem Kawaoky pak v dalším výzkumu v roce
2012 dosáhl toho, aby se H5N1 stal u fretek přenosný vzduchem.

Oba tyto výzkumy byly podpořeny Nadací Billa a Mellindy Gatesových.

„To naznačuje, že Gatesova nadace financovala aktivity upravující
H5N1, které zavání bioterorismem. A poskytla nástroje pro další,
zlovolné lidi, kteří by mohli chtít vytvořit biologickou zbraň,“
napsal na X McCullough.

Podle vědeckého internetového časopisu Science z roku 2019
odborníci po zveřejnění výše uvedeného výzkumu v roce 2012 důrazně
varovali, že pokud se ptačí virus upraví tak, aby se jednoduše přenášel
mezi savci, takový „nadupaný“ virus by mohl přeskočit i na člověka.

Pokud jde o pohled Kawaoky, ten na webových stránkách Univerzity
v Madisonu v roce 2009 napsal: „Vylepšená schopnost předvídat,
zda má virus pandemický potenciál, to by znamenalo neocenitelný
přínos pro globální komunitu.“

„Milióny životů by mohly být zachráněny, pokud by intervenční
metody – jako je distribuce antivirových sloučenin a vývoj
či výroba vakcín – mohly být implementovány včas,“ dodal.

https://www.youtube.com/watch?v=J7fTuivljUs
https://x.com/McCulloughFund/status/1799437136149528952?ref_src=twsrc%5Etfw
https://news.wisc.edu/uw-madison-receives-9-5-million-gates-foundation-grant/
https://www.nature.com/articles/nature10831#Ack1
https://www.science.org/content/article/exclusive-controversial-experiments-make-bird-flu-more-risky-poised-resume
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Kritika a obavy mnoha expertů z možného úniku upravených virů
z biolaboratoří vedly v roce 2014 k pozastavení podobných výzkumů ve
Spojených státech.

Nicméně, dle zjištění Science Insideru tamní vládní instituce v roce
2018 schválila experimenty ve dvou laboratořích.

Obavy politiků nad laboratorními výzkumy

Možný únik nebezpečného viru přitom není nereálný.

Podle investigace americké stanice USA Today z roku 2023 byly
u laboratorních výzkumů Kawaoky na Univerzitě v Madisonu v roce
2013 a 2019 zaznamenány dva případy porušení bezpečnostních
opatření a možného úniku upraveného viru.

Znepokojení nad laboratorními výzkumy, které upravují viry a patogeny
také nedávno vyjádřili republikánský senátor Rand Paul
či demokratický prezidentský kandidát Robert F. Kennedy Jr.

„Když si vezmeme, jak lukrativní tyto výzkumy jsou, může se stát,
že by někdo záměrně vypustil upravený virus ptačí chřipky?
Pokud se podobné výzkumy budou realizovat, náhodné
či záměrné úniky jsou nevyhnutelné,“ napsal Kennedy na platformě
X.

Mezinárodní výzkum ptačí chřipky pokračuje

Zdá se, že ministerstvo zemědělství USA výše uvedené obavy nesdílí
a před pár lety rozjelo spolupráci s Velkou Británii a Čínou na projektu
výzkumu různých kmenů ptačí chřipky, které by potencionálně mohly
nakazit člověka. Cílem je najít takové mutace ještě před tím, než se
v přírodě objeví. Projekt byl zahájen v roce 2021 a poběží do roku
2026.

Autor: Radovan Dluhý - pedagog, environmentalista a publicista.

https://eu.usatoday.com/story/opinion/2023/04/11/lab-leak-accident-h-5-n-1-virus-avian-flu-experiment/11354399002/
https://www.washingtonexaminer.com/policy/healthcare/3053240/rfk-jr-raises-possibility-bird-flu-engineered-in-lab/
https://x.com/RobertKennedyJr/status/1803792524160770533
https://www.ars.usda.gov/research/project/?accnNo=440252
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Zdroj: epochtimes.cz

Zobraziť ďalšie

Diskusia (Pripojiť sa do diskusie je možné len po registrácii a následnom prihlásení sa do účtu.)

UPOZORNENIE:
Vážení diskutérii, podľa zákonov Slovenskej republiky sme povinní na
požiadanie orgánov činných v trestnom konaní poskytnúť im všetky
informácie zozbierané o vás systémom (IP adresu, mail, vaše
príspevky atď.) Prosíme vás preto, aby ste do diskusie na našej
stránke nevkladali také komentáre, ktoré by mohli naplniť skutkovú
podstatu niektorého z trestných činov uvedených v Trestnom zákone.
Medzi také príspevky patria komentáre rasistické, podnecujúce k
násiliu alebo nenávisti na základe pohlavia, rasy, farby pleti, jazyka,
viery a náboženstva, politického či iného zmýšľania, národného alebo
sociálneho pôvodu, príslušnosti k národnosti alebo k etnickej skupine a
podobne. 

 Zároveň upozorňujeme všetkých diskutujúcich, že v diskusii
nebudeme tolerovať hrubé urážky medzi diskutujúcimi, vzájomné
osočovanie sa a používanie vulgarizmov.

https://www.epochtimes.cz/2024/07/01/nadace-gatesovych-spolufinancovala-vyzkumy-ktere-upravovaly-ptaci-virus/
javascript://
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Ján Uhlík2024-07-02 13:37:51
Jasné, milióny by to mohlo zachrániť, ak si zaplatia a miliardy nech
vezme fras - aspoň keď vykapú, tak nebudú tým solventným
miliónom už zavadzať.

Občan Slobodný2024-07-02 14:01:53
Tento Zločinec je odborník už úplne na všetko.Všade najskôr
napchá kopu peňazí a potom ťahá za špagátiky.JE to trend
dnešnej doby,ten kto má peniaze ten má aj patent na Rozum.
Je smiešne ako si Boháči namýšľajúm že všetkému rozumejú
všade boli všetkého čoho sa dotknú sa premení na zlato. Títo
„pičusi“ si Dokonca myslia že svoje nekonečné múdrosti ako
čo má byť, ako čo funguje môžu rozprávať a vnucovať
každému koho stretnú.

Lolita Papalalulu2024-07-02 14:32:34
Bil Gates je jeden z mála ktorému skutočne na planéte Zem záleží!
Bojhužiaľ tá záchrana zabije bezpočet ľudí ako som Ja alebo Vy.
Ak sa s týmto Evilom nedokáže civilizácia vyporiadať tak si
existenciu asi nezaslúži...Hiii hiiii

manta obrovska2024-07-02 16:08:34
Pre De-Billa a jemu podobných "neľudí", ktorí vedome škodia
ľudstvu a planéte (okrem iného: chemtrails, zatieňovaním
Slnka, depopuláciou umelo vyvolanými "pandémiami" a
následnou toxickou opichávačkou, jedmi v potravinách, vo
vode, umelo - satelitmi vyvolanými požiarmi na elimináciu
osídlených regiónov (Maui, Rhodos) kvôli diabolským
developerským plánom WEF, atď.), je s veľkou
pravdepodobnosťou pripravená "totálna eliminácia duše aj s
jej vedomou podstatou"...
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Grzegorz Brzęczyszczykiewicz2024-07-02 14:40:12
Kde by sme už boli ako civilizácia ak by nebolo sociopatov... a
Eugenikov...

Munir Guirguis2024-07-02 15:25:17
Ak by nebolo sociopatov nebola by civilizácia.

VIDEO: Orbán počas návštevy Kyjeva nabádal Zelenského
urýchliť začatie mierových rokovaní s Ruskom
Maďarský premiér Viktor Orbán pricestoval v utorok 2. júla 2024 do
Kyjeva prvýkrát od vypuknutia vojenského konfliktu na Ukrajine vo
februári roku 2022. 6

VIDEO: Ruské rakety Iskander zlikvidovali ukrajinské stíhačky
Su-27 na vojenskej leteckej základni Mirgorod
Ruská armáda zničila päť ukrajinských stíhačiek a dve ďalšie
poškodila, informovalo v utorok 2. júla 2024 ruské ministerstvo
obrany. 3

https://www.infovojna.bz/article/video-orban-pocas-navstevy-kyjeva-nabadal-zelenskeho-urychlit-zacatie-mierovych-rokovani-s-ruskom
https://www.infovojna.bz/article/video-orban-pocas-navstevy-kyjeva-nabadal-zelenskeho-urychlit-zacatie-mierovych-rokovani-s-ruskom#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-ruske-rakety-iskander-zlikvidovali-ukrajinske-stihacky-su-27-na-vojenskej-leteckej-zakladni-mirgorod
https://www.infovojna.bz/article/video-ruske-rakety-iskander-zlikvidovali-ukrajinske-stihacky-su-27-na-vojenskej-leteckej-zakladni-mirgorod#mdsqs
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VIDEO: Andrej Danko je presvedčený o stabilite vládnej koalície
napriek nezhodám so stranou Hlas. Predseda SNS však
pozitívne hodnotí doterajšie kroky nového prezidenta
Pellegriniho, približuje chystané zákony na podporu cestovného
ruchu a poukazuje na dôležitosť zvýšiť nielen minimálnu mzdu,
ale aj dôchodky. Šefčovič podľa neho nemá čo v Európskej
komisii robiť
Podpredseda NR SR a šéf SNS Andrej Danko v rozhovore pre
reláciu Karty na stôl vysvetľuje nielen spory vo vnútri vládnej
koalície, ale komentuje aj aktuálne vzťahy medzi vládnymi
stranami a zdôrazňuje potrebu robiť kompromisy v snahe zachovať
stabilitu vlády Roberta Fica. 15

https://www.infovojna.bz/article/video-andrej-danko-rozhovor-karty-na-stol-leto-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-andrej-danko-rozhovor-karty-na-stol-leto-2024#mdsqs
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Salviniho Liga sa pripojí k politickej aliancii „Patrioti pre
Európu“ vytvorenou rakúskou pravicovou FPÖ, Orbánovou
vládnou stranou Fidesz a hnutím ANO Andreja Babiša. Smer sa
medzitým snaží vrátiť do nereformovateľnej progresívnej
aliancie socialistov a demokratov (S&D), ktorá dodávkami zbraní
Ukrajine predlžuje vojnový konflikt, napĺňa agendu globalistov z
Davosu a nikdy sa za prenasledovaného Roberta Fica
spolitizovanou políciou nepostavila. Európski socialisti naopak
po parlamentných voľbách jeho strane pozastavili členstvo,
pretože si dovolil demokraticky vytvoriť vládu s Hlasom a SNS,
ktorá usiluje o mier s Ruskom
Vlastenecký manifest frakcie Patrioti pre Európu deklaruje záväzok
„vrátiť európskemu ľudu budúcnosť nášho kontinentu tým, že si
vezmeme späť naše inštitúcie a presmerujeme európsku politiku,
aby slúžila národom a ľuďom“. 0

VIDEO: Odhalený autíčkar Hamran, totálny debakel pre Čurillu &
spol. a následné opakované klamstvá panikáriacich médií &
mimovládok alebo ako sa krehký domček z karát pre niektorých
pomaly, ale isto rozpadá
Šéf rezortu vnútra a predseda strany Hlas-SD Matúš Šutaj Eštok
vo svojom videu sumarizoval udalosti z predchádzajúceho týždňa,
ktoré nám priniesli tri poznania. 5

https://www.infovojna.bz/article/salviniho-liga-sa-pripoji-k-politickej-aliancii-patrioti-pre-europu
https://www.infovojna.bz/article/salviniho-liga-sa-pripoji-k-politickej-aliancii-patrioti-pre-europu#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-ako-sa-krehky-domcek-z-karat-pre-niektorych-pomaly-ale-isto-rozpada
https://www.infovojna.bz/article/video-ako-sa-krehky-domcek-z-karat-pre-niektorych-pomaly-ale-isto-rozpada#mdsqs
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Vládny splnomocnenec Kotlár: „Všetci vidia taktiku, ktorou sa
postupuje… nikto však nevidí stratégiu, z ktorej sa vyvíja
víťazstvo“
„Téma COVID19, je tak vážna, zložitá a potrebná téma filozoficky
aj sociologicky, medicínsky aj právne, že kto mňa zosmiešňuje,
zosmiešňuje seba samého,“ konštatuje vo svojom článku
splnomocnenec vlády SR pre preverenie procesu riadenia a
manažovania pandémie Covid-19 a poslanec Národnej rady SR
Peter Kotlár (SNS). 16

Americký Najvyšší súd rozhodol, že Donald Trump má ako
bývalý šéf Bieleho domu imunitu voči niektorým obvineniam.
Biden tento verdikt ostro skritizoval
Konzervatívny predseda Najvyššieho súdu USA John Roberts
povedal, že prezidenti disponujú "absolútnou imunitou" voči
trestnému stíhaniu za úradné činy vykonané počas výkonu funkcie.
1

https://www.infovojna.bz/article/vladny-splnomocnenec-kotlar-vsetci-vidia-taktiku-ktorou-sa-postupuje-nikto-vsak-nevidi-strategiu-z-ktorej-sa-vyvija-vitazstvo
https://www.infovojna.bz/article/vladny-splnomocnenec-kotlar-vsetci-vidia-taktiku-ktorou-sa-postupuje-nikto-vsak-nevidi-strategiu-z-ktorej-sa-vyvija-vitazstvo#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/najvyssi-sud-usa-rozhodol-ze-donald-trump-ma-ako-byvaly-sef-bieleho-domu-imunitu
https://www.infovojna.bz/article/najvyssi-sud-usa-rozhodol-ze-donald-trump-ma-ako-byvaly-sef-bieleho-domu-imunitu#mdsqs
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Poľský premiér Tusk varoval pred vzostupom krajnej pravice vo
Francúzsku a v celej Európe. Démonizácia pravicových voličov
podľa predsedníčky talianskej vlády Meloniovej prestáva
účinkovať
V prvom kole predčasných parlamentných volieb vo Francúzsku
zvíťazila so ziskom 33,13 percenta hlasov krajne pravicová strana
Národné združenie (RN) a jej spojenci. Giorgia Meloniová je
najviac pravicovo orientovanou talianskou líderkou od čias druhej
svetovej vojny, konštatuje AFP. V reakcii pritom pogratulovala
francúzskej krajne pravicovej strane Marine Le Penovej k
víťazstvu. 3

VIDEO: Žiarislav o duchovne, o vedomeckom vývoji v
spoločnosti, o tajoch vedomectva, o lesnom období, o menách
vedomých Slovanských, duchovných a o Slnovrate, ktorý je
najväčším sviatkom Slovenov
Portál Rodná cesta so zameraním na obrodu prírodného života,
pôvodnej kultúry, vedomia a ducha, prináša sériu rozhovorov
slovenského hudobníka, spisovateľa, šíriteľa vedomectva, ktorý sa
zaoberá pôvodným prírodným duchovnom a kultúrou našich
predkov - Mira ŽiariSlava Švického s moderátorkou Eliškou. 40

https://www.infovojna.bz/article/polsky-premier-tusk-varoval-pred-vzostupom-krajnej-pravice-vo-francuzsku-a-v-celej-europe
https://www.infovojna.bz/article/polsky-premier-tusk-varoval-pred-vzostupom-krajnej-pravice-vo-francuzsku-a-v-celej-europe#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-ziarislav-o-duchovne-o-vedomeckom-vyvoji-v-spolocnosti
https://www.infovojna.bz/article/video-ziarislav-o-duchovne-o-vedomeckom-vyvoji-v-spolocnosti#mdsqs
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VIDEO: Jarjabek o tom, v čom spočíva novelizácia zákona o
verejnoprávnom telerozhlase, ale aj o aktivistoch zamestnaných
v STVR, ktorí sa podľa neho budú za svoje štrajkovanie cítiť o
rok trápne
Vysokoškolský pedagóg, niekdajší sólista spevohry Novej scény,
exriaditeľ tohto divadelného telesa, poslanec a člen Výboru NR SR
pre kultúru a médiá za stranu Smer-SSD Dušan Jarjabek v
podcaste Diskusia na palete komentoval aktuálne spoločensko-
politické dianie a situáciu v kultúre a verejnoprávnych médiách. 7

Maďarsko bude od 1. júla polroka šéfovať Rade Európskej únie.
Heslom maďarského predsedníctva je „Urobme Európu opäť
veľkou“. Viktor Orbán vyhlásil, že „súčasná Európa je v kríze,
kresťanská civilizácia, ktorá definuje rámec nášho života, mizne
a namiesto mieru, poriadku a rozvoja sú tu vojny, migrácia a
stagnácia“
Maďarský premiér může využít předsednictví k určování programu,
ale bez podpory Evropské komise nemůže dosáhnout výsledků,
řekl Daniel Hegedus, vědecký pracovník americké nevládky
German Marshall Fund. 4

https://www.infovojna.bz/article/video-jarjabek-o-tom-v-com-spociva-novelizacia-zakona-o-verejnopravnom-telerozhlase
https://www.infovojna.bz/article/video-jarjabek-o-tom-v-com-spociva-novelizacia-zakona-o-verejnopravnom-telerozhlase#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/madarsko-bude-od-1-jula-polroka-sefovat-rade-europskej-unie
https://www.infovojna.bz/article/madarsko-bude-od-1-jula-polroka-sefovat-rade-europskej-unie#mdsqs
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Americké vojenské základny v Evropě byly uvedeny do stavu
zvýšené pohotovosti kvůli hrozbě teroristických útoků. Jedná se
o čtvrtý z pěti stupňů ohrožení. Nad stupněm Charlie je už jen
úroveň Delta
Zvýšení úrovně ochrany se týká vojenské základny v německém
Stuttgartu, kde sídlí velení americké armády v Evropě
(USEUCOM), letecké základny Ramstein, kde sídlí velitelství
amerického letectva v Evropě, jakož i základen v Rumunsku,
Bulharsku a letecké základny Aviano v Itálii. 12

 
 

https://www.infovojna.bz/article/americke-vojenske-zakladne-v-europe-boli-uvedene-do-stavu-zvysenej-pohotovosti
https://www.infovojna.bz/article/americke-vojenske-zakladne-v-europe-boli-uvedene-do-stavu-zvysenej-pohotovosti#mdsqs

